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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana Ministra z uprzejm¹ proœb¹ o informacjê na temat udzia³u PKP w wyjazdach do

Rzymu w zwi¹zku z beatyfikacj¹ Ojca Œwiêtego Jana Paw³a II. Szczególnie istotne jest zwrócenie uwagi
na wyjazdy z u¿yciem wagonów sypialnych lub wagonów z miejscami do le¿enia. Bêdê bardzo wdziêczny
za odpowiedŸ, ile ewentualnie takich wagonów, jeœli w ogóle, jest przygotowywanych w skali kraju i jak
wygl¹da przygotowanie polskich kolei do tego przedsiêwziêcia.

Otrzyma³em bowiem niepokoj¹ce sygna³y od samorz¹dowców z Wadowic, którzy chcieli zorganizo-
waæ pielgrzymkê, korzystaj¹c z us³ug PKP, i natrafili na barierê (byæ mo¿e nie do pokonania) w postaci
braku takich wagonów (8 – 10 sztuk).

Jestem przekonany, ¿e przy dobrej woli tak prozaiczny, w moim przekonaniu, problem mo¿na rozwi¹zaæ.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




